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Nr OR-BR.0002.11.2015 

PROTOKOL Nr XII2015 

z jedenastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 24 wrzesnia 2015 r. w godzinach 15,00 - 17,05 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 611X1I2015 w sprawie w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Gminy 
i Miasta Kozieglowy na 2015 rok, Nr 16/III12014 z dnia 30 grudnia 2014 r. 

2. Uchwala Nr 62IXII2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

i Miasta Kozieglowy. 

3. Uchwala Nr 6300/2015 w sprawie zaci~i\ecia kredytu dlugoterminowego. 

4. Uchwala Nr 64IXII2015 w sprawie ustalenia Regulaminu glosowania w wyborach 

lawnik6w do s1ld6w powszechnych . 

5. Uchwala Nr 6500/2015 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 49IVIII/2015 z dnia 21 maja 

2015 r. w sprawie sprzedazy nieruchomosci. 

6. Uchwala Nr 66IXII2015 Podj«cie uchwaly w sprawle bezprzetargowej sprzedazy 
nieruchomosci. 

Uchwaly stanowi1l zal1lczniki 1 - 6 do protokolu. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz1lca Rady Gminy Miasta Kozieglowy Pani 
Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 15 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Starosta Powiatowy Pan Dariusz Lasecki 

Radni Rady Powiatu: Pani Wieslawa Machura Pan Mariusz Trepka , Pan Mariusz 
Morawiec 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl«czka 
Zast«pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
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Sekretarz GiM Pan Krzysztof B* 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 

Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urz~du GiM Kozieglowy, 
PrzewodnicZl\.cy Samorzltdu Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 

Porzadek obrad Sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie ustalenia Regulaminu glosowania w wyborach lawnik6w 

do s~d6w powszechnych . 
7. Podj~cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 49NJII/2015 z dnia 21 maja 2015 r. 

w sprawie sprzeda:i:y nieruchomosci. 
8. Podj~cie uchwaly w sprawie bezprzetargowej sprzeda:i:y nieruchomosci. 
9. Informacja 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za pierwsze 

p6lrocze 2015 r. 
10. Rapor! 0 zdrowiu mieszkailc6w Gminy i Miasta Kozieglowy i jego uwarunkowaniach 

za 2014 rok. 
11. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 

12. Informacja Przewodniczltcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 
w okresie mi~dzysesyjnym. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zakoilczenie obrad 11 Sesji. 

Porz~dek obrad sesji stanowi zalltcznik nr 7 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczltca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj~ radnych, zaproszonych gOSci oraz wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 

Zgodnie z listlt obecnosci w sesji uczestniczylo 15 radnych . 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stano wilt zalltczniki nr 8,9 do protokolu. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila propozycj~ zmlan 

w porzltdku obrad dzisiejszej sesji. 
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Zaproponowala rozszerzenie porz/ldku obrad 0 podj~cie uchwa!y w sprawie zacill,gni~cia 
kredytu d!ugoterrninowego. Zaproponowala rozpatrzenie tej uchwaly jako punkt 6 porz/ldku 
obrad i przesuni~cie pozostalych. 
Porz/ldek obrad sesji przedstawiony przez Pani/l Przewodnicz/lc/l Rady zostal przyj~ty 15 
glosami "za". 

Uchwatony porzadek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protoko!u z poprzedniej sesji. 
3. Powo!anie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieg!owy na 2015 r. 

5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj«cie uchwa!y w sprawie zacill,gni«cia kredytu dlugoterrninowego. 

7. Podj«cie uchwaly w sprawie ustalenia Regulaminu g!osowania w wyborach lawnik6w 

do s/ld6w powszechnych . 
8. Podj«cie uchwa!y w sprawie zmiany Uchwaly Nr 49NIII/2015 z dnia 21 maja 2015 r. 

w sprawie sprzedazy nieruchomosci. 
9. Podj«cie uchwaly w sprawie bezprzetargowej sprzedazy nieruchomosci . 
10. Inforrnacja 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieg!owy za pierwsze 

p61rocze 20 15 r. 
11. Raport 0 zdrowiu mieszkanc6w Gminy i Miasta Kozieglowy i jego uwarunkowaniach 

za 2014 rok. 
12. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
13. Inforrnacja Przewodnicz/lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzia!aniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wotne wnioski. 
16. Zakonczenie obrad 11 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz/lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforrnowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony by! w Urz«dzie GiM, kai.dy z radnych mia! mozliwosc 
zapoznania si« z nim. Radni nie zg!aszali uwag do protokolu z dziesi/ltej sesji , kt6ra odbyla 
si« w dniu 17 lipca 2015 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal jednoglosnie. 

Przewodnicz/lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Staroscie 
Myszkowskiemu Panu Dariuszowi Laseckiemu, kt6ry przybyl na dzisiejsze obrady Rady 
Gminy i Miasta. 
Pan Dariusz Lasecki poinforrnowal, i.e w najblizszym czasie b~dzie konstruowany budzet 
powiatu. Jdli wi«c S/l tematy , w kt6rych mog/l pom6c lub realizowac wsp6lnie z gmin!l, 
prosil 0 ich wyartykulowanie . Powiat jest otwarty na uwagi i wnioski do budzetu. 
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W biezllccym roku realizowana jest jedna droga powiatowa w Sokolnikach w ramach srodk6w 
popowodziowych, na kt6rllc zostaly przyznane 2 mIn zl. Po przetargu wartose zadania wynosi 
1,3 mIn zl. Zwr6cono si~ do Wojewody z prosbllc 0 to, by niewykorzystane srodki mogly bye 

wykorzystane na innllc drog~ powiatow% majllcc na uwadze drog~ Lgota Mokrzesz. N iestety 
srodki z tych promes nalezy zwr6cie i b~dzie drugie rozdanie . Z kolei z przyznanych na lata 
2014-2020 srodk6w na Subregion P61nocny zadne powiaty w Polsce nie otrzymaly srodk6w 
na drogi powiatowe. Duza ilose srodk6w zostala przyznana na remont torowisk i drogi 

wojew6dzkie . Powiat ma szans~ na dwie drogi powiatowe w ramach Narodowego Programu 
Odbudowy Dr6g , jest wst~pne zapewnienie od Marszalka Dllcbrowy odnosnie remontu drogi 
wojew6dzkiej 789 od Woiniki przez Gniazd6w , ale tylko do Lgoty Nadwarcie. Do 14 
paidziernika br. b~dzie rozstrzygni~ty przetarg na obwodnic~ Myszkowa od Mrzyglodu przez 
pol a b~duskie - Lesniczanka i prowadzone byly rozmowy, by wykonano przy tyrn drog~ 
wojew6dzkllcprzez Post~. Powiat myszkowski nie jest powiatem bogatym. Ustalono zasad~ , 
ze jezeli wykonywana jest inwestycja to zawsze 50% koszt6w ponosi grnina na kt6rej 

terenie wykonywane jest zadanie. Obecnie na takich zasadach wykonywany jest chodnik 
w Sokolnikach. 
Przewodniczl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze w Gminie Kozieglowy 
zasada ta obowi¥uje od wielu lat, Gmina Kozieglowy partycypowala w kosztach realizacji 
wielu zadail powiatowych. Ponadto Gmina Kozieglowy byla pierwszllc z gmin , kt6ra 
partycypowala w kosztach budowy szpitala powiatowego . Mamy wi~c nadziej~, ze chociaz 
jedna droga powiatowa w tej kadencji b~dzie wykonana - droga w Lgocie Mokrzeszy. 
W poprzednich latach wsp6lpraca z powiatem ukladala si~ bardzo dobrze , wsp61nymi silami 

wykonano wiele inwestycji. 
Starosta Powiatowy Pan Dariusz Lasecki podkrdlil, ze chce traktowae wszystkie grniny 

jednakowo, jednak powiat rna ograniczone mozliwosci finansowe, dlatego wykonujllc zadania 
przy wsp6lfinansowaniu gmin. Zapewnil, ze srodki b~dllc podzielone tak, by w tej kadencji 
minimum jedna droga powstala w Gminie Kozieglowy. 
Radny Pan Andrzej Sz6stak poinformowal, ze droga od Mokrzeszy byla ponad 30 lat temu 

modemizowana i nalezy pilnie dokonae jej remontu. 
Soltys z Nowej Kuznicy Pani Danuta Biala dodala , ze jest to najgorsza droga w calym 
powiecie. 
Pan Dariusz Lasecki poinfonnowal, ze stan tej drogi jest faktycznie bardzo zly, ale na terenie 

powiatu sllcjeszcze drogi piaszczyste. 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka poinfonnowal, ze r6wniez droga powiatowa w Piilczycach, 
u1. Siewierska r6wniez jest w zlym stanie. NaleZy r6wniez miee na uwadze drog~ w stron~ 
10tniska w Pyrzowicach. 
Pan Dariusz Lasecki proponowal, by zastanowie si~ nad przej~ciem tych dr6g od powiatu, 
poniewaz gmina rna wi~ksze szanse na pozyskanie srodk6w finansowych na drogi. 
Prowadzone byly rozmowy z przedstawicielami powiatu b~dziilskiego ,by wsp61nymi silami 
wyremontowae drog~ w Piilczycach . Dowiedzieli si~ w6wczas, ze gdy b~dzie wykonywana 

autostrada A2 caly transport b~dzie przebiegal tllc drogllc. Sprzedajllccy kamieil zobowi¥al si~ 
do utwardzenia tej drogi . Podbudowa b~dzie wykonana tak, by tylko polozye dywanik 

asfaltowy. 
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Pan Starosta poinformowal, ze dokonuje objazdu terenu powiatu i ostatnio widzial nowo 
wybudowane boisko sportowe w Gniazdowie . Pogratulowal Burmistrzowi i Radzie takiego 

obiektu . Drugiego takiego obiektu nie rna w calym naszym powiecie. 
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Burmistrz Pan Jacek Slt;czka podzit;kowal Panu Staroscie za przybycie i dyskusjt; na temat 
zadan gminy i powiatu do wykonania. Zasady, ktore wprowadzono w Starostwie odnosnie 
finansowania zadail w grninach, w Gminie Kozieglowy s1t juz stosowane od lat. Gmina 
rozwazy wspolfinansowanie kolejnych zadan w zakresie infrastruktury drogowej i pieszo

rowerowej. Wnioskowal, by co roku jedna "schetynowka " trafiala do Gminy Kozieglowy. 
Wyrazil nadziejt; , ze Powiat jako zarz1tdzaj1tcy drogami wojewodzkimi zna rowniez potrzeby 
Gminy Kozieglowy w zakresie drog wojewodzkich. Rowniez od dawna realizowane s1t 
wsp6lnie zadania z wojew6dztwem sl1tskim - infrastruktura drogowa, chodniki na zasadzie 
wspolfinansowania. Wyrazil nadziejt; , ze Powiat zmobilizuje sily i zawnioskuje do 
Wojew6dztwa SI1tskiego 0 modemizacjl( dr6g wojewodzkich i poprawl( bezpieczenstwa na 
tych drogach. Budowa ci~ow pieszo-rowerowych pozwoli na bezpieczne poruszanie sit; , 
a wit;c poprawl( stanu bezpieczenstwa mieszkailcow. Wojewodztwo SI1tskie wielokrotnie bylo 

informowane 0 potrzebach naszego powiatu. Na zakonczenie swej wypowiedzi Burmistrz 
Pan Jacek Sll(czka podzil(kowal Staroscie Powiatowemu Panu Dariuszowi Laseckiemu 
za przybycie oraz za wsp6lpracl(, kt6ra uklada sil( coraz lepiej. 
Przewodnicz1tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze Gmina Kozieglowy tak jak 
do tej pory jest otwarta na wspolpracl( i wsp6lfinansowanie zadan powiatu na terenie Gminy 

i Miasta Kozieglowy. 
Pan Dariusz Lasecki poinformowal, ze w powiecie pozyskano ponad 20 mIn zl za drogi 
ze srodk6w popowodziowych i programu odbudowy drog lokalnych i wykonano wiele zadail 

na terenie powiatu. 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjl( Uchwal 

i Wniosk6w w skladzie: 
1. Monika Skrobarczyk 
2. Bozena Konopka 

3. Marian Szmukier 
Ad. pkt 4 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na 20 IS r. (zal1tcznik nr 10). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 611XI/201S w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 

rok zostala przyjl(ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 5 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( zal1tcznik nr II do protokoru). 
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Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 62IXII2015 w sprawie zrnian w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyj~ta zostala przyj~ta jednoglosnie. 

Ad.pkt6 

Pan Marian Szrnukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie zaci~ni~cia kredytu 

dlugoterminowego (zahtcznik or 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 63IXII2015 w sprawie zaci~ni~cia kredytu dlugoterminowego zostala przyj~ta 

jednoglosnie. 

Ad. pkt 7 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia 
Regulaminu glosowania w wyborach lawnik6w do s!td6w powszechnych na kadencj~ 2016-
2019 (zal!tcznik or 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 6400/2015 w sprawie ustalenia Regulaminu glosowania w wyborach lawnik6w 

do s!td6w powszechnych na kadencj~ 2016-2019 zostala przyj~ta jednoglosnie. 

Ad.pkt8 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 

49/VIIl/2015 z dnia 21 rnaja 2015 roku w sprawie sprzedazy nieruchornosci ( zal!tcznik nr 14 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
Przewodnicz!tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze zrnlana uchwaly 

podejrnowanej w maju br. rna zwi!\Zek z tyrn, ze z powodu bl~du pisarski ego w uchwale 
dwukrotnie wpisano miejscowose Mysl6w, a prawidlowo powinna bye wpisana w pkt 2 

Gliniana Gora. 
Uchwala Nr 65IXII2015 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 49Nlll12015 z dnia 21 rnaja 2015 
roku w sprawie sprzeda:zy nieruchomosci zostala przyj~ta jednoglosnie. 

Ad. pkt9 

Pan Marian Szrnukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie bezprzetargowej 

sprzedazy nieruchornosci ( zal!tcznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 6600/2015 w sprawie bezprzetargowej sprzedaZy nieruchornosci zostala 
przyj~ta jednoglosnie. 



7 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu Burmistrzowi, 
celem przedstawienia informacji 0 przebiegu wykonania budietu Gminy i Miasta Kozieglowy 
za pierwsze polrocze 2015 r. 

Burmistrz Pan Jacek Sl~czka przedstawil informacj~ 0 przebiegu wykonania budietu 
Gminy i Miasta Kozieglowy za I polrocze 2015 r. ( informacja oraz informacje a przebiegu 
planu finansowego Zespolu Uslug Komunalnych, G·M Osrodka Pomocy Spolecznej , M-G 
Osrodka Promocji Kultury Zespolu Ekonomiczno-Administracyjnego Oswiaty 
Samorz<tdowej oraz placowek oswiatowych stanowi<t zal<tcznik nr 16 do protokolu). 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka poinformowal, ie zgodnie z ustaw<t a samorz<tdzie gminnym 
zloiyl informacj~ 0 przebiegu wykonania budietu GiM Kozieglowy za pierwsze polrocze 
2015 r. -zarz<tdzeniem z dnia 13.08.2015 r. przedstawil informacj~ Radzie GiM Kozieglowy 
oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach. 
Podzi~kowal Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy za dokonywane na biei<tco zmiany 
w budiecie , ktore pozwalaly na podejmowanie nowych wyzwail i realizacj~ wielu zadail. 
W realizacji s<t wszystkie zaplanowane inwestycje i rna nadziej~, ie z koilcem roku 
zaplanowane zadania zostan<t ukoilczone i rozliczone. 
PrzewodnicZ<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ie Regionalna Izba 
Obrachunkowa w Katowicach wydala pozytywn<t opini~ 0 informacji dotycz<tcej przebiegu 
wykonania budietu za pierwsze polrocze ( zal<tcznik nr 17 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionej informacji . 

Informacja 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za I polrocze 2015 r. 
zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Raport a zdrowiu mieszkailcow Gminy i Miasta Kozieglowy i jego uwarunkowaniach 
za 2014 rok (zal<tcznik nr 18 do protokolu) byl omowiony na wsp61nym posiedzeniu 
Komisji. 
PrzewodnicZ<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala czy radni maj<t uwagl 
do przedstawionego raportu. Radni nie zglaszali uwag. 

Raport 0 zdrowiu mieszkailcow Gminy i Miasta Kozieglowy i jego uwarunkowaniach za 
2014 rok zostal przyj~ty jednoglosnie. 

Ad. pkt 12 

Burmistrz GiM Pan Jacek SI~czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 
mi~dzysesyjnym. Na wst~pie podkreslil, ze czynione s<t starania, by zrealizowa6 jak najwi~cej 
potrzeb. W realizacji zadail najwainiejsze s<t sprawy wlasnosci , bo pojawify si~ wnioski 
i odszkodowania za grunty zaj~te pod drogi publiczne. Odszkodowania w takich przypadkach 
nalez<t si~ , jednak nie mog<t wybiega6 poza kwoty ustalone przez bieglego rzeczoznawc~ . 
Jezeli wi~c wyst~uj<t problemy wlasnosciowe, w pierwszej kolejnosci nalezy uregulowa6 
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stan prawny. Prosi 0 pomoc i wsparcie , bo podczas realizacji inwestycji wystc;puj<t problemy, 
np. podczas realizacji inwestycji w Siedlcu Duzym ul. Sportowa CZc;sc mieszkailcow 
uwa:i:ala, ze inwestycja szkodzi ich nieruchomosciom. 
Poinformowal, ze mozemy liczyc na duze srodki w ramach Subregionu Polnocnego , zarowno 

dla samorz<tdu jak i dla os6b fizycznych - solary. Realizowanych jest obecnie 63 instalacji 
solarnych i wchodzimy z duz<t inwestycj<t obejmuj<tc<t ponad 530 instalacji solarnych . 
Ponadto dla mieszkailcow bc;dzie projekt zwi¥any z modernizacj<t kotlowni na ekologiczne -
bio-paliwa, gaz , pompy ciepla. Prowadzone s<t inwestycje na mieniu komunalnym. 
Wnioskujemy 0 srodki w wysokosci 1,5 mIn zl na WYPosaZenie zwi¥ane z popraw<t edukacji 
przedszkolnej. 
W okresie mic;dzysesyjnym : 
- sukcesywnie trwala sprzedaz dzialek, co przeklada siC; na zwic;kszenie dochodow wlasnych 
gminy; 

- w powiecie wprowadzany jest nowy system informacji i identytikacji zwi¥any 
z administrowaniem zadail wlasnych, w ktory Gmina Kozieglowy bc;dzie wl<tczona; 
- pozyskano srodki na kolejne rozdanie zwi¥ane z "Przeciwdzialaniem wykluczeniu 
cyfrowemu - INTERNET dla mieszkailcow Miasta i Gminy Kozieglowy", co spowoduje 
wyposa:i:enie kolejnych mieszkailcow w sprzc;t komputerowy i dostc;p do Internetu; 

- co tydzieil Dyrektor GMOPS sklada sprawozdania w zakresie swojej dzialalnosci , by 
wspolpraca bylajak najlepiej kontynuowana; 

- oddano do u:i:ytkowania boisko sportowe w Gniazdowie i w jak najszybszym czasie musz<t 
bye opracowane zasady utrzymania i korzystania z obiektu; 
- w dniu 22 sierpnia br. odbyl siC; Turniej Solectw sprzyjaj<tcy wyzwoleniu aktywnosci 
mieszkancow; 

- wszystkie placowki oswiatowe rozpocz\?ly prac\? w dniu I wrzdnia. Niepokoj budzi to, 
:i:e do chwili obecnej nie rna darmowych podr\?cznikow z rz<tdowego programu. Wyrazil 
nadziejc; , :i:e dotacja niebawem trati do bud:i:etu gminy; 

- w dniu 3.09.br. w Urzc;dzie GiM odbyly si\? warsztaty oswiatowe, w ktorych bralo udzial 
ponad 30 os6b; 
- zakoilczono proces zakupu nieruchomosci niezb\?dnej dla zlewni Post\?p; 
- na ukoilczeniu s<t dwie inwestycje : inwestycja odbudowa Palacu Biskupow 
w Kozieglowach, budynek jest gotowy do odbioru, pierwszy etap oczyszczalni sciekow 
w Kozieglowachjest gotowy; 

- bral udzial w Walnym Zebraniu czlonkow PPJ. Czlonkiem Zarz<tdu PPJ z naszej Gminy jest 
Pani Lucja Koco!. Czeka nas praca nad strategi<t PPJ . Wyrazil nadziej\?, ze b\?d<t srodki na 
zaplanowane zadania z zakresu du:i:ej i malej odnowy wsi. 

Ad. pkt 13 
Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjc; 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi\?dzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady 
GiM w dniu 17lipca podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz<tdku obrad bie:i:<tcej sesji, 

zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady na dzieil 22 wrzdnia br.,praca nad 
materialami sesyjnymi, 
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Do Rady Gminy i Miasta wplyn«ly pisma: 

1) do wiadomosci Rady wplyn«lo pismo ze Starostwa Powiatowego w Myszkowie 
kierowane do Pana Mieczyslawa Kr61ewskiego zamieszkalego w Osieku, a dotycz!tce 
szk6d wyrz!tdzonych przez zerwanie s!tczk6w drenarskich. Starosta informuje , ie nie jest 
organem kompetentnym do zalatwienia tej sprawy. Do rozpatrzenia przedmiotowego 
wniosku wlasciwy jest s!td powszechny. Starosta informuje r6wniei Pana Kr61ewskiego , 
ie nie jest organem kontroluj~cym dzialalnosc Burmistrza . Organem wlasciwym 
do kontroli jest Rada Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Rada Gminy i Miasta rozpatrywala skarg« Pana Kr6lewskiego i uznala j~ za bezzasadn!t . 
W slad za kolejnymi pismami Pana Kr6lewskiego wyjasniano, ie organy gminy nie s!t 
kompetentne do zalatwienia tej sprawy. Zorganizowano wizj« w terenie, kt6ra miala na celu 
zainteresowanie spraw~ organu wlasciwego w tego rodzaju sprawach tj. Cz«stochowskiego 
ZwillZku Sp61ek Wodnych w Cz«stochowie . Tym samym moiliwosci organ6w gminy zostaly 
wyczerpane. Pan Kr61ewski zostal poinformowany, ie dalsza korespondencja w niniejszej 
sprawie jest bezprzedmiotowa i b«dzie pozostawiona bez odpowiedzi. 

2) Pismo Rady Soleckiej w Winownie kierowane do Starostwa Powiatowego w Myszkowie 
o wszcz«cie post«powania scaleniowego w obr«bie wsi Winowno - ze srodk6w Unii 
Europejskiej; 

3) Do wiadomosci wplyn«ly wnioski do budietu na 2016 rok: 
- wniosek radnych Pana Andrzeja Sz6staka i Zenon a Jareckiego 0 zabezpieczenie 
srodk6w na uregulowania wlasnosciowe dotycz!tce drogi poloionej wzdlui ulicy Szkolnej 
usytuowanej na pograniczu miejscowosci Lgota Mokrzesz i Lgota Nadwarcie oraz 
wykonanie instalacji wodoci~owej, 

- wnioski Radnego Pana Zenona J areckiego : 

• w sprawie wykonanie projektu i zarazem oswietIenia odcinka ulicy Nadrzecznej do 
konca asfaltu w Lgoci3e Nadwarciu oraz doswietIenie ulicy Akacjowej w ilosci 5 
lamp, 

• w sprawle odbudowy ulicy Nadrzecznej w Lgocie Nadwarciu oraz poloienie 
chodnika 

wniosek Rady Soleckiej wsi Lgota Nadwarcie 0 kanalizacj« wsi oraz wykonanie 
wszystkich innych spraw zloionych do budiet6w w latach poprzednich , a nie 
zrealizowanych; 

- wnioski Radnego Pana Andrzeja Sz6staka 

• 0 zagospodarowanie dzialki gminnej w Nowej KUZnicy poprzez wykonanie altany 
z lawkami, placu zabaw, boiska sportowego do gry w kosza i siatk6wk« oraz 
wykonanie pawilonu wyposazonego w przyl!tcze wodno-kanalizacyjne i instalacj« 
elektryczn'l., 
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• 0 wykonanie w miejscowosci Milosc nast«puj!\.cych prac: 
- wykonanie projektu i oswietlenia ulicznego , budowa brakuj!\.cych lamp 
oswietlenia ulicznego na odcinku 300m od skrzyzowania ul. Sw. Walentego z ul. 

Poprzeczn!\. w kierunku drogi Kozieglowy ~ Myszk6w, budowa brakuj!\.cych 
lamp na odcinku 400 m. ul. Folwarczna w kierunku Nowej Kuznicy, 

• 0 rozbudow« Stanicy Jurajskiej w Milosci 

- wnioski Radnej Pani Moniki Skrobarczyk: 

• 0 wykonanie nawierzchni ulicy Cichej i Za Wag!\., 

• Wykonanie oswietlenia ulicznego ul. Lipowej, 

• Partycypowanie w odnowieniu elewacji zewn«trznej budynku OSP w Kozieglowkach, 

• Wykonanie lub poprawa stanu nawierzchni szutrowej na drogach polnych l!\.cz!\.cych : 
ul. Lipow!\. z Rzeniszowem, ul. Lipow!\. z Myslowem i ul. Klodowka z Ordon; 

- wnioski Radnej Bozeny Konopka 0 wykonanie zadan : 

• modemizacja ( polozenie nakladki asfaltowej) drogi gminnej ul. Polna w Mzykach 
i zalozenie oswietlenia ulicznego, 

• polozenie nakladki asfaltowej na drodze gminnej ul. Lesna ~ ul. Koscielna 

i cz«sciowo ul. Sloneczna. 

• utwardzenie drogi dojazdowej do pol Mzyki ~ Gniazd6w • 

- wnioski Rady Soleckiej w Post~pie: 

• 0 wysypanie kruszywem dzialek I!\.cz!\.cych ul. Poln!\. z ul. Myszkowsk!\. powstalych 

z zamiany z "Jurajsk<j" 

• 0 wykonanie nawierzchni asfaltowej na sciezce pieszo-rowerowej przez las do 
Myszkowa. 

4) do wiadomosci Rady wplyn~lo pismo Radnej do Sejmiku Wojewodztwa SIl\Skiego Pani 
Krystyny Jasinskiego informuj!\.Ce ,iz podj«to uchwal« w sprawie planu zrownowaZonego 
rozwoju publicznego transportu zbiorowego wojew6dztwa sl!\.skiego , gdzie na lata 2014-
2020 znajduje si~ zadanie pod nazw!\. : "Rewitalizacja i odbudowa cz~sciowa nieczynnej 
linii kolejowej Tarnowskie G6ry ~ Zawiercie."Radna informuje rowniez, ze zlozyla 

wnioski do budzetu Wojewodztwa sll\Skiego na 2016 rok , a mi~dzy innymi 0 popraw~ 

bezpieczenstwa na drodze wojewodzkiej DW 789 poprzez budow~ chodnika i sciezki 
rowerowej na odcinku Zarki ~ Myszk6w ~ Kozieglowy. 

Do wiadomosci Rady wplyn~lo pismo mieszkanca Pinczyc 0 napraw~ nawierzchni ulicy 

Sosnowej oraz zastosowanie kilku odpowiednio oznakowanych progow zwalniaj!\.cych. 
Po przedstawieniu wnioskow do przyszlorocznego budzetu Przewodnicz!\.ca Rady wyrazila 
nadziej«, ze jak co roku zostan!\. pozyskane zewn~trzne srodki i realne inwestycje b~d!\. 

prowadzone. 
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Ad. pkt 14 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 15 

Wolne wnioski. 
Radna Rady Powiatu Pani Wieslawa Machura poinformowala, ze po raz czwarty 
uczestniczyla w Dozynkach Jasnog6rskich , kt6re odbyly sic:: w dniu 6 wrzeSnia br. , 
reprezentuj!lc Gminc:: Kozieglowy i Powiat Myszk6w. 

Przewodnicz!lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala pic::knej oprawy zwi'lZanej 
z otwarciem boiska sportowego w Gniazdowie i szlaku konnego, kt6re odbylo sic:: w dniach 
17 -20 wrzesnia br. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porz!ldku obrad, Przewodnicz!lca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamknc::la obrady jedenastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzic::kuj!lc 
radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady jedenastej Sesji zakonczono. 

Protok6j sJt0r-~!ldzila: 
ursz~a 

Joa nn 

CA RADY 
ozieglowy 

ziejczyk 


